
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 386 

 

На 3 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно обявяване на народни 

представители в Двадесет и четвърти изборен район – Софийски, в 

49-то Народно събрание.   

  Докладва: Гергана Стоянова 

2. Проект на решение относно приемане на Хронограма за 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.  

  Докладва: Силвия Стойчева 

3. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Цветанка Георгиева 

4. Проект на решение относно предаване на архива на ОИК с 

мандат 2019 – 2023 г. на общинската администрация.  

  Докладва: Севинч Солакова 

5. Проект на решение относно определяне на 

възнагражденията на членовете на ОИК и СИК/ПСИК в страната и 

специалистите към ОИК за произвеждане на изборите на 

29 октомври 2023 г.      

  Докладва: Севинч Солакова 

6. Проект на решение относно указание към избирателите и 

кандидатите относно условието да са „живели най-малко през 
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последните шест месеца в съответното населено място“ (принцип на 

уседналост) при произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Ерхан Чаушев 

7. Проект на решение относно допълнителни защити на 

специализираната хартия за машинно гласуване в изборите на 

29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Емил Войнов 

8. Проект на решение относно определяне формата и 

структурирания електронен вид на списъците на избирателите, 

подкрепящи регистрацията на пария или коалиция за участие в 

изборите на 29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Любомир Георгиев 

9. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

участие в изборите на 29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Любомир Георгиев 

10. Проект на решение относно регистрация на партии и 

коалиции в Централната избирателна комисия за участие в изборите 

на 29 октомври 2023 г.  

  Докладва: Камелия Нейкова 

11. Проекти на решения за промени в съставите на ОИК.  

  Докладват: Ерхан Чаушев и Димитър Димитров 

12. Доклади по административни преписки.  

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров,  

  Силвия Стойчева, Гергана Стоянова,  

  Любомир Георгиев, Ерхан Чаушев,  

  Севинч Солакова и Камелия Нейкова 

13. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения 

на ОИК.  

  Докладват: Димитър Димитров и Любомир  

   Георгиев 
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ПРИСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Росица Матева, Цветозар Томов, Георги 

Баханов, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева и Красимир Ципов.  

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия   

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание.  

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Матева, 

Томов, Ганчева, Ципов, Баханов и Елка Стоянова.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно обявяване на народни 

представители в Двадесет и четвърти изборен район – Софийски, в 

49-то Народно събрание.  Докладчик – госпожа Гергана Стоянова.  

2. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. Докладчик – госпожа Стойчева.  

3. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 

Докладчик – госпожа Георгиева.  

4. Проект на решение относно предаване на архива на ОИК с 

мандат 2019—2023 г. на общинската администрация. Докладчик – 

госпожа Солакова.  

5. Проект на решение определяне на възнагражденията на 

членовете на ОИК и СИК/ПСИК в страната и специалистите към 
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ОИК за произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г.   

Докладчик – госпожа Солакова.  

6. Проект на решение относно указание към избирателите и 

кандидатите относно условието да са „живели най-малко през 

последните шест месеца в съответното населено място“ (принцип на 

уседналост) при произвеждане на изборите на 29 октомври 2023 г. 

Докладчик – господин Чаушев.  

7. Проект на решение относно допълнителни защити на 

специализираната хартия за машинно гласуване в изборите на 

29 октомври 2023 г. Докладчик – господин Войнов.  

8. Проект на решение относно определяне формата и 

структурирания електронен вид на списъците на избирателите, 

подкрепящи регистрацията на пария или коалиция за участие в 

изборите на 29 октомври 2023 г. Докладчик – господин Георгиев.  

9. Проект на решение относно реда за проверка на списъците 

с избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

участие в изборите на 29 октомври 2023 г. Докладчик – господин 

Георгиев.  

10. Проект на решение относно регистрация на партии и 

коалиции в Централната избирателна комисия за участие в изборите 

на 29 октомври 2023 г. Докладчик съм аз.  

11. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

господин Войнов, господин Димитров, госпожа Стойчева, госпожа 

Стоянова, господин Георгиев, господин Чаушев, госпожа Солакова и 

аз.  

12. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: – господин Димитров и господин Георгиев.  

Имате ли предложения към дългия ни дневен ред за днес?  

Господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Решение за промяна в състав на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви нова 

т. 11: Проекти на решения за промени в съставите на ОИК. 

Докладчици господин Чаушев и господин Димитров. И следващите 
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точки се преномерират. Доклади по административни преписки ще 

стане т. 12 и Изплащане възнаграждения на ОИК – т. 13.  

Други предложения имате ли? Няма.  

Моля да гласуваме дневния ред с направените допълнения.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, преди да започнем с дневния ред, ви докладвам, че с 

вх. № МИ-01-1 от 1 август 2023 г. сме получили препис от Указ 

№ 146 от 31 юли 2023 г. на президента на републиката, с който са 

насрочени избори за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. Докладвам го за сведение.  

Предлагам да бъде публикуван на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия в секция „Местни избори 2023 г.“  

Моля за протоколно решение.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

 

Започваме с първа точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОБЯВЯВАНЕ НА 

РОСИЦА ВАСИЛЕВА ПАНДОВА-ЙОВКОВА И МИРОСЛАВА 

ПЕТРОВА ПЕТРОВА ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ В 

ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТИ ИЗБОРЕН РАЙОН – СОФИЙСКИ, В 49-

ТО НАРОДНО СЪБРАНИЕ.  

Госпожо Стоянова, заповядайте.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение за обявяване на Росица Василева Пандова-Йовкова и 

Мирослава Петрова Петрова за народни представители в Двадесет и 

четвърти изборен район – Софийски, в 49-то Народно събрание.  
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С писмо с вх. № НС-02-70 от 1 август тази година на 

Централната избирателна комисия е получено Решение на 

Народното събрание от 28 юли 2023 г., с което на посочените в него 

основания са прекратени пълномощията на народния представител 

Петър Георгиев Петров от Двадесет и четвърти изборен район – 

Софийски, издигнат от коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“.  

С Решение № 1932-НС от 8 юни тази година Централната 

избирателна комисия е обявила следващия в листата под № 8 Росица 

Василева Пандова-Йовкова за народен представител за времето, през 

което Андрей Иванов Цеков изпълнява функциите на министър. 

Централната избирателна комисия в изпълнение на чл. 302 от 

Изборния кодекс и съобразявайки Решение № 8 от 16 май 1993 г. по 

Конституционно дело № 5 от 1993 г. на Конституционния съд на 

Република България приема, че на овакантения постоянен мандат на 

Петър Георгиев Петров следва да бъде обявен следващият в листата 

– Росица Василева Петрова-Йовкова, а на мястото на избрания за 

министър Андрей Иванов Цеков за времето, през което изпълнява 

функциите на министър, следва да бъде обявена Мирослава Петрова 

Петрова под № 9 в листата на коалиция „Продължаваме Промяната 

– Демократична България“ в Двадесет и четвърти изборен район – 

Софийски.  

Предвид така изложеното и на посочените в проекта на 

решение в моя папка правни основания от Изборния кодекс, 

Решение № 8 по Конституционно дело № 5 от 1993 г. на 

Конституционния съд, предлагам Централната избирателна комисия 

да вземе решение, с което обявява за народен представител в 49-то 

Народно събрание от Двадесет и четвърти изборен район – 

Софийски, Росица Василева Пандова-Йовкова с посочено ЕГН от 

листата на коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“. Също така обявява за народен представител в 49-то 

Народно събрание от Двадесет и четвърти изборен район – 

Софийски, Мирослава Петрова Петрова с посочено ЕГН, под № 9 в 
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листата на коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ на мястото на Андрей Иванов Цеков за времето, през 

което същият изпълнява функциите на министър.  

Решението да се обнародва в „Държавен вестник“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение, докладван от колегата Стоянова, моля за вашите 

изказвания или предложения.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1950-НС/03.08.2023 г.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетото решение, предлагам да бъдат изпратени писма до 

председателя на Народното събрание и до „Държавен вестник“ за 

обнародване на приетото решение. Проектите на писма са в моя 

папка. Моля да бъдат гласувани.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

 

Продължаваме с втора точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ХРОНОГРАМА ЗА ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И 

ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Госпожо Стойчева, заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, проектът на хронограма е в 

папка с моите инициали. Нанесени са всички корекции след 

обсъждане в работна група.  
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Моля само още веднъж да обърнем внимание на т. 73 и т. 74 

от Хронограмата, които се отнасят до провеждането на консултации 

за състава на подвижна секционна избирателна комисия. В 

първоначалния проект срокът беше предложен да бъде както на 

предишните местни избори, съответно 12 и 10 дни. Имаше 

предложение да бъде променен, както на последните парламентарни 

избори от 2 април 2023 г. – 18 и 15 дни. Трябва да решим кой от 

двата срока ще остане.  

Приемаме, че остават 18 и 15 дни.  

След това, на стр. 11 – т. 87 и т. 88. Да преценим дали да 

остане часът за ЦИК и за ОИК за регистрация на наблюдатели – до 

12,00 ч. на 28-и, и на застъпници в ОИК – до 17,00 ч. на 28-и, тъй 

като това е срокът за самата  регистрация, а не срокът за подаване на 

заявления. Може би в решението да напишем часа, до който се 

подават заявленията, а в хронограмата този час да не го посочваме.  

Приемаме, че ще остане само датата като срок в 

хронограмата, а крайният час, до който могат да се подават 

заявления, ще бъде упоменат в двете принципни решения – 

съответно за регистрация на наблюдатели в Централната 

избирателна комисия и за регистрация на застъпници в Общинска 

избирателна комисия.  

Следващото, което трябва да обсъдим, е в т. 108 – изборен 

ден на втори тур – дали да посочваме датата? Този въпрос остана 

нерешен.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

последни редакционни бележки, нещо да не сме пропуснали, за да 

подложа на гласуване проекта на решение.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Корекцията, която правим в т. 6, 7 и 

8, относно провеждането на консултации при кметовете на общини 

за състава на общинските избирателни комисии, като краен срок за 

провеждането на тези консултации предлагам да бъде 28 август 

2023 г.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма.  

Има ли предложения по съдържанието на хронограмата и по 

проекта на решение? Няма.  

Подлагам на гласуване приемането на Хронограма за 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. Проектният номер на решението е 1939.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1951-МИ/03.08.2023 г.  

Колеги, след като приехме решението за хронограмата, 

същата ще бъде публикувана към секция „Местни избори 2023 г.“.  

 

Продължаваме с трета точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ 

ОБРАЗЦИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА ЗА ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Госпожо Георгиева, заповядайте.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

31 изборни книжа, свързани с избирателните списъци и с 

регистрацията на партии и коалиции в Централната избирателна 

комисия във връзка с изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г.  

Изборните книжа, които са на вашето внимание, са обсъдени 

в работна група. Всички направени корекции и допълнения са 

отразени. Моля да ги погледнете още веднъж и ако има 

допълнително някакви предложения, ще бъдат отразени.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

прегледате пакета от изборни книжа, които днес да одобрим. 

Технически да прегледаме всичко да е в съответствие със Закона.  
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Колеги, успяхте ли да прегледате финално този пакет от 

проекти на изборни книжа? Има и проект на решение в папката на 

колегата Георгиева с проектен номер 1953.  

Подлагам на гласуване да утвърдим образци на изборни 

книжа с номера от 1 до 31 включително.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1952-МИ/03.08.2023 г.  

Тъй като това е първият пакет образци на изборни книжа, в 

секция „Местни избори 2023 г.“ на интернет страницата на ЦИК да 

се създаде подсекция „Изборни книжа“, в която да се публикуват 

изборните книжа за местните избори.  

Моля за протоколно решение.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви и да 

гласуваме писмо до „Държавен вестник“, за да бъдат обнародвани 

изборните книжа, които утвърдихме – от Приложение № 1 до 

Приложение № 31 включително.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

 

Колеги, продължаваме с четвърта точка:  



11 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДАВАНЕ НА 

АРХИВА НА ОИК С МАНДАТ 2019 – 2023 Г. НА ОБЩИНСКАТА 

АДМИНИСТРАЦИЯ.  

Заповядайте, госпожо Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа е Проектът на решение за предаване на архива на ОИК с 

мандат 2019 – 2023 г. Знаете, че на предходните избори за първи път 

приехме такова решение, което подпомогна работата на общинските 

избирателни комисии във взаимодействие с общинските 

администрации да се предаде архивът на ОИК, за да стане част от 

учрежденския архив на съответната община. И евентуално при 

предаването на документите от общинския учрежденски архив на 

Държавен архив да бъде извършена преценка за ценност на 

документите и ценните да бъдат предадени на Държавен архив и от 

произведените избори.  

В проекта на решение ние посочваме примерно документите, 

които следва да бъдат предавани. Мисля, че се утвърдиха едни 

традиции, в общинските администрации има достатъчно натрупан 

опит и в общината се приемат за съхранение всички документи, 

свързани с произвеждането на изборите. В тази връзка, надявам се, 

няма да има проблеми и сега.  

Предаването на архива предвиждаме да бъде извършено до 

края на мандата на ОИК с мандат 2019 – 2023 г., а именно до 

8 септември тази година.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по решение с проектен номер 1927. Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 1953-МИ/03.08.2023 г.  
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Продължаваме с пета точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯТА НА ЧЛЕНОВЕТЕ НА ОИК И СИК/ПСИК 

В СТРАНАТА И СПЕЦИАЛИСТИТЕ КЪМ ОИК ЗА 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Госпожо Солакова, проектът за възнагражденията.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е и 

проектът за възнагражденията на членовете на ОИК и на СИК, както 

и на специалистите към общинските избирателни комисии.  

И това проекторешение е обсъдено на работна група във 

вчерашния ден. Работната група се обедини около това да имаме 

предвид при определянето на възнагражденията за предстоящите 

общи местни избори възнагражденията от последните избори за 

народни представители, да се съобрази обемът на работа на 

общинските избирателни комисии, все пак да се има предвид и 

възможността по бюджета да бъдат поети такива ангажименти.  

С оглед и на практиката, която имаме, обратната връзка, 

която сме осъществили и сме получили становище от общинските 

избирателни комисии в предходни избори по отношение на 

диференцирането на размерите на възнагражденията в конкретния 

случай предлагаме общинските избирателни комисии, които 

организират произвеждането на общи избори за общински 

съветници, за кметове на общини и за кметове на кметства да 

получат еднакво възнаграждение. Общинските избирателни комисии 

в градовете с районно деление – Пловдив и Варна, да получат 

увеличено възнаграждение с оглед на произвеждането на избори за 

кметове на райони, както и в Столична община, която организира 

произвеждането на изборите на територията на цялата Столична 

община, която по принцип се разделя на три при национални избори 

за народни представители например.  

С проекта на решение определяме възнагражденията и на 

членовете на секционните избирателни комисии.  
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Централната избирателна комисия с оглед на времето, с оглед 

на необходимостта от по-добро обучение на секционните 

избирателни комисии с оглед сложността на изборите, акцентира 

върху това и затова предвиждаме отделно възнаграждение за 

участие в обучение на членовете на секционните избирателни 

комисии. И отново се предвижда допълнително възнаграждение и за 

участие в работата на СИК при получаване на документите в 

предизборния ден и подреждане на изборното помещение, 

подготовката за работа за изборния ден. Остава диференцирано 

заплащането за предаването на протоколите и изборните книжа и 

материали след отчитането на резултатите от гласуването в 

съответната секция и изготвянето на протоколите за съответния вид 

избор. Такова диференцирано заплащане имаше и на предходните 

избори.  

С проекта на решение предвиждаме да се предостави 

възможност на общинските избирателни комисии да създават 

работни групи от специалисти, без да посочваме конкретно вида на 

специалистите, периодите за подпомагане на работата на ОИК. 

Разчитаме много на натрупания опит на участниците в общинските 

избирателни комисии и на общините. Предвиждаме с решение на 

ОИК да се определят съответните специалисти, периодът и 

размерите на възнагражденията, като решението на общинската 

избирателна комисия трябва да се съгласува с кмета на общината.  

Друг нов момент с проекта не се предвижда, затова 

приключвам с доклада.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете проекта на решение и ако имате да направите изказвания 

или предложения.  

Колеги, запознахте се с проекта. Имате ли предложения? 

Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 1954-МИ/03.08.2023 г.  

 

Продължаваме с шеста точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УКАЗАНИЕ КЪМ 

ИЗБИРАТЕЛИТЕ И КАНДИДАТИТЕ ОТНОСНО УСЛОВИЕТО ДА 

СА „ЖИВЕЛИ НАЙ-МАЛКО ПРЕЗ ПОСЛЕДНИТЕ ШЕСТ 

МЕСЕЦА В СЪОТВЕТНОТО НАСЕЛЕНО МЯСТО“ (ПРИНЦИП 

НА УСЕДНАЛОСТ) ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Господин Чаушев, заповядайте с проекта на решение за 

уседналостта.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

има проект за решение относно изискването да са живели най-малко 

през последните шест месеца в съответното населено място за 

кандидатите за общински съветници и кметове, и за гражданите, 

които да гласуват, като принцип на уседналост.  

След обсъжданията са нанесени поправките от вчера. 

Нанесено е и приложението, което приехме, а именно Приложение 

№ 13 за подаване на заявление в писмен и електронен вид. 

Заявление за гласуване по настоящ адрес.  

Предлагам да го гласуваме, за да избегнем допълнителни 

питания.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 1955-МИ/03.08.2023 г.  

Заповядайте, господин Чаушев.  
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: И също да открием подсекция 

„Принципни решения“ и да започнем да попълваме и тази подсекция 

на нашата страница.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 15-минутна почивка.  

 

(След прекъсването.)  

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата, имаме кворум.  

 

Преминаваме към седма точка от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПЪЛНИТЕЛНИ 

ЗАЩИТИ НА СПЕЦИАЛИЗИРАНАТА ХАРТИЯ ЗА МАШИННО 

ГЛАСУВАНЕ В ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Заповядайте, господин Войнов.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, съгласно чл. 

213в, ал. 1 от Изборния кодекс за отпечатване на бюлетини от 

машинно гласуване се използва специализирана хартия с 

допълнителни защити, определени с решение на ЦИК. В изпълнение 

на тази разпоредба ви предлагам проект на решение относно 

допълнителни защити на специализираната хартия за машинно 

гласуване в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Тъй като, съгласно чл. 213в, решението за допълнителните 

защити се разгласява след обявяването на изборния ден за 
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приключен, предлагам обсъждането на решението да се проведе при 

изключена камера.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля да гласуваме предложението за изключване на 

камерата.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – 

няма.  

Моля да се изключи камерата.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: (…) Уважаеми колеги, решението е в три 

изречения и се обявява по реда на чл. 57, ал. 2 на Изборния кодекс.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение.  

Ако няма изказвания и предложения по текста, моля да 

включим камерата, тъй като подлагането на гласуване може да е при 

включена камера.  

Моля, режим на гласуване на решение с проектен номер 

1941.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1956-МИ/03.08.2023 г.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с приетото 

решение, предлагам да изпратим решението с писмо до Печатницата 

на БНБ, като укажем в писмото и необходимите ролки за изборите. 

Проектът за писмо е в моя папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо имате ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

 

Продължаваме с осма точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ФОРМАТА И СТРУКТУРИРАНИЯ ЕЛЕКТРОНЕН ВИД НА 

СПИСЪЦИТЕ НА ИЗБИРАТЕЛИТЕ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИЯТА НА ПАРТИЯ ИЛИ КОАЛИЦИЯ ЗА УЧАСТИЕ 

В ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Заповядайте, господин Георгиев.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Представям проекта с номер 1951 в 

папката с мои инициали – проект на решение относно определяне 

формата и структурирания електронен вид на списъка на 

избирателите, подкрепящи регистрация на партия или коалиция за 

участие в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Към проекта на решение предлагам и два проекта на 

приложения. Единият е електронна форма от ексел формат – 

Приложение № 1, и другият файл – Приложение № 2, е указания за 

попълване на формата.  

Предлагам след запознаване Централната избирателна 

комисия да приеме предложения проект.  

Разликите в сравнение с предишни аналогични решения, 

които сега предлагам да бъдат изпълнени, е: в т. 1 пояснителният 

текст да бъде цяло число; в т. 2 да няма друг пояснителен текст, 

освен отбелязването на числото 0 за положили при квалифициран 

електронен подпис; в т. 3 в пояснителния текст да бъде просто 

изписано, че става дума за единния граждански номер и съответно за 

личния номер на избирателя, чиито данни се попълват. И също така 

предлагам в останалите точки – 4, 5 и 6, текстът с червено да 
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отпадне, а да се запази останалата част, както е било досега, тоест да 

са написани символите, които се използват.  

Указанието за попълване на таблицата е Приложение № 2 в 

проекта.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

погледнете както проекта на решение, така и двете приложения към 

него.  

Има ли изказвания и предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Решението е № 1957-МИ/03.08.2023 г.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: След като сме приели решението, 

предлагам и на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия да се публикува съответното съобщение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

 

Продължаваме с девета точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА ПРОВЕРКА 

НА СПИСЪЦИТЕ С ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИЯТА НА ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ ЗА УЧАСТИЕ В 

ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с № 1952 и е 

проект на решение относно реда за проверка на списъците, за които 

стана дума току-що, а именно списъците с избиратели, подкрепящи 
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регистрацията на партии и коалиции за участие в изборите за 

общински съветници и за кметове на 20 октомври 2023 г.   

Предлагам отново запознаване на членовете на Комисията и 

след това да преминем към гласуване на представения проект.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с номер 1952 има ли изказвания и предложения по 

текста?  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1958-МИ/03.08.2023 г.  

 

Преминаваме към десета точка:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ В ЦЕНТРАЛНАТА ИЗБИРАТЕЛНА 

КОМИСИЯ ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Колеги, в моя папка е проектът на решение относно 

регистрация на партии и коалиции в Централната избирателна 

комисия. Очевидно не е качен този проект на решение. Докато укажа 

да се качи в папката ми, ще продължим със следващата точка.  

 

Продължаваме с точка единадесет:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ЗА ПРОМЕНИ В СЪСТАВИТЕ 

НА ОИК.  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

има проект за решение за промяна в състава на ОИК – Перущица. 

Освободили сме с наше решение председателя на тази комисия. 

Решението е № 1946 от 20.07.2023 г. Предложено е от упълномощен 

представител попълване на състава. Представени са съответните 

документи.  
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Предлагам да назначим за председател на ОИК – Перущица, 

Петър Атанасов Ванев със съответното ЕГН и да му се издаде 

удостоверение.  

Предлагам да гласуваме проекта на това решение и да го 

приемем.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 1959-МИ/03.08.2023 г.  

 

Колеги, връщаме се на точка десета:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА ПРОВЕРКА 

НА СПИСЪЦИТЕ С ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИЯТА НА ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ ЗА УЧАСТИЕ В 

ИЗБОРИТЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Проектът е с проектен номер 1950 относно регистрации на 

партии и коалиции за участие в местните избори в Централната 

избирателна комисия.  

Колеги, структурата на решението е аналогична, както в 

предходни избори в раздели и точки. Ще ви помоля в правните 

основания да обърнете внимание на текста, който е в жълт цвят.  

В Раздел I са Общи положения относно възможността за 

участие във всеки отделен вид избор на партия, на коалиция и как 

всяка партия и коалиция, която е регистрирана в ЦИК, може да 

участва в състави на различни за всеки отделен вид избор местни 

коалиции или самостоятелно.  

В Раздел II са правилата за наименование или абревиатура, 

като е съобразена разпоредбата на чл. 128 от Изборния кодекс, 

включително и в изречение последно на ал. 1 относно 
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наименованието на местните коалиции. В останалата част мисля, че 

няма изменения.  

В т. 5 в скоби ви предлагам да посочим кои са последните 

избори за народни представители, а именно произведените на 

2 април 2023 г.  

Раздел III е регистрация на партии – какви документи следва 

да представят в Централната избирателна комисия със съответните 

срокове, съгласно Изборния кодекс и хронограмата, която приехме в 

началото на днешното заседание. Допълнително ще бъдат 

попълнени номерата на изборните книжа, които също приехме в 

днешния ден. Те включват и книжата, които се отнасят за 

регистрация на партии и коалиции в Централната избирателна 

комисия.  

Моля да прегледате до Раздел III и ще продължим нататък.  

Колеги, до Раздел III включително имате ли изказвания? 

Обръщам внимание, че в препратката към решението за формата и 

начина на представяне на структуриран и електронен вид на 

подписката ще се посочи решението по доклад на колегата Георгиев 

с № 1957-МИ.  

Продължавам с Раздел IV, който е относно регистрация на 

коалиция. Ще ви помоля да погледне по-горе т. 15 – има препращане 

към едно решение, което е № 1958-МИ от днешна дата.  

Раздел IV е регистрация на коалиции, като тук по същия 

начин са подредени изискванията при подаване на заявления за 

регистрация на коалиция – какви документи се прилагат към 

заявлението за всяка една от съставните партии. Моля да обърнете 

внимание на изречение второ в т. 21.5.  

По раздел IV, колеги? По т. 21.5 препращането към двата 

образеца на изборни книжа. Решението за структурирания вид е 

№ 1957-МИ.  

В Раздел V са промените в състава или наименованието на 

коалиция, като ви предлагам текстът, който е в червено накрая на 

раздела, тъй като в Раздел IV мисля, че това, което е посочено, е 
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достатъчно. Ако Централната избирателна комисия прецени 

впоследствие, че е необходимо да вземе нарочно решение, винаги 

може да вземе такова, без това изрично да е посочено в това 

решение.  

Раздел VI са регистри и удостоверения. Това са регистрите, в 

които вписва Централната избирателна комисия подадените 

заявления за регистрация, както и удостоверенията, които издаваме.  

Раздел VII е задължението да изпратим списъци след 

регистрацията на партии и коалиции за участие в изборите на 

общинските избирателни комисии.  

Раздел VIII е заличаване на регистрация по искане на партия 

или коалиция.  

Раздел IX е възможността, която трябва да бъде осигурена на 

избирателите да извършват справка в подписките.  

И последният раздел е подаване на документи за регистрация, 

като моето предложение е регистрацията в Централната избирателна 

комисия да започне от 9,30 ч. на 4 септември и ще продължи до 

17,00 ч. на 13 септември. Крайният срок за подаване на документи за 

промени в състава на коалиция да е до 17,00 ч. на 23 септември, 

както е определен и в Изборния кодекс. Тоест на партиите и 

коалициите, приемайки днес това решение, ще им бъде осигурена 

възможност спокойно да си подготвят документите, за да могат да ги 

подадат в Централната избирателна комисия.  

И в края изрично посочваме, независимо че в правното 

основание се съдържа разпоредбата, че не се изисква нотариална 

заверка на документите и книжата, освен в определените в Изборния 

кодекс случаи.  

Моля за вашите изказвания и предложения.  

Връщаме се на т. 20, подточка „б“ във връзка с 

наименованията на коалиция, след „заявено за 

отпечатване/изписване върху бюлетината“ да добавим текста 

„съобразно техническата възможност за отпечатване/изписване“, тъй 

като няма как да излезем извън рамките на тази техническа 
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възможност. Предполагам малко по-напред във времето ще имаме 

отговор на въпроса с колко знака може да бъде наименованието, така 

че да може да се разположи върху бюлетината.  

Има ли други предложения по проекта на решение?  

Ако няма, моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е №1960-МИ/03.08.2023 г.  

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия.  

Ще продължим в 14,00 ч.  

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум.  

 

Продължаваме с доклади в точка единадесет:  

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател.  

Колеги, в моята папка има проект на решение с проектен 

номер 1954. Той е свързан с постъпилата молба за освобождаването 

като член на ОИК – Септември, на господин Стефан Йорданов 

Димитров, тъй като той е назначен за заместник областен управител 

на Пазарджик.  

Погледнете решението. Аз имам една малка важна корекция, 

която е във втория параграф: „С оглед горното и на основание чл. 57, 

ал. 1“ точка 6 е тогава, когато се подаде заявление, а т. 8, ще проверя 
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в  Кодекса, е когато настъпи несъвместимост. Може би по-добре е да 

се позовем на несъвместимост. Имаме доказателство, той си е 

изпратил назначението, заповед има. Може би ще направя тази 

корекция, като се позова на несъвместимостта.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по представения проект за промяна в състава на ОИК – 

Септември? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 1961-МИ/03.08.2023 г.  

 

Продължаваме с точка дванадесета от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, моля за 

последващо одобрение на писмото до председателя на Народното 

събрание относно броя на народните представители по 

парламентарни групи към датата на издаване на указа на президента 

за насрочване на избори за общински съветници и за кметове.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с горното писмо ви 

докладвам постъпило писмо от Народното събрание с вх. № МИ-02-

2 от 3 август 2023 г. С него ни информират за броя на народните 

представители по парламентарни групи към 31 юли – датата на 

издаване на указа на президента. Докладвам го за сведение и за 
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съобразяване при подготовката на принципните решения, свързани с 

големината на парламентарните групи.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме в 

тази т. 12.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-00-230/2 от 

1 август 2023 г. е постъпило писмо от господин И. Г., с което 

кратичко ни описва какво е извършено сега по криптографския 

ключ. За да съкратя представянето, две контактни точки до 1-ви не 

са регистрирали своя ключ – едната е Полша, другата сме ние.  

След като е регистрирана контактната точка имаме достъп до 

s-Circa. Четири страни – Ирландия, Италия, Гърция и Естония, са 

подготвили файлове, които се отнасят до обмена с България. Те 

обаче не могат да бъдат отворени, тъй като засега не е ясно как са 

криптирани.  

В писмото се набляга на това, че оттук нататък трябва да бъде 

регистриран криптографският ключ, който съществува в два 

варианта. Единият е публичният, който ще отиде на s-Circa, а 

другият е частният, който ще остане при нас. Когато това се случи, 

ще могат да бъдат отваряни всички файлове, които имат такъв 

публичен ключ. Публичният ключ е на s-Circa и може да се ползва 

от всички регистрирани ползватели. Частният трябва да остане при 

нас.  

Затова съм написал отговор, който е на три реда: очакваме 

преди пристъпване към тестовете – условие, за да се започнат 

тестове, е необходимо регистрацията на публичния ключ, да 

предоставите на ЦИК на технически носител частния ключ за 

съхраняването в архива на дейности по крипто обмена. Тоест да ни 

донесат най-вероятно на флашка или на диск този ключ, който ние 

да съхраним. Това е предложението ми в писмото. Преди да 

пристъпят към регистрирането на публичния ключ трябва да ни 

предоставят частния ключ, след което ще започнат тестовете.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението, като се посочи и срок, в който да се 

предостави.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Имам и един кратък въпрос за 

сведение с вх. № МИ-22-44 от 2 август. Госпожа       В.            В.             

И. ни пита в какъв срок преди изборите кандидатите за кмет могат 

да бъдат критикувани.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. Заповядайте.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ПВРНС-6-24 от 

2 август 2023 г. сме получили заповед на кмета на община Плевен 

ведно с протокола за отваряне на архивно помещение в общината. 

Докладвам го за сведение на Централната избирателна комисия. 

Преписката е комплектована с всички необходими документи, 

съгласно изискванията на наше решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

колегата Стоянова. Заповядайте.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило писмо от Софийския районен съд, вх. № НС-08-8/1 от 

1 август 2023 г., с което по посочено в писмото наказателно дело 

административен характер се изисква от Централната избирателна 

комисия да предостави информация за господин Костадин 

Костадинов, като е посочено точно каква да бъде тя към дата 13 май 

2020 г. – какви са качествата на господин Костадинов по водените от 

ЦИК регистри.  

В моя папка с проектен номер 7334 има подготвен отговор, с 

който предоставяме изисканата информация, който е базиран на 

извършените справки от звено „Регистри“ към Централната 
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избирателна комисия, в което уведомяваме към посочената дата – 

13 март 2020 г., че лицето Костадин Костадинов не е имало 

качеството регистриран като кандидат за народен представител 

и/или качеството народен представител, както е изписано 

изискването за справка от Софийския районен съд.  

Моля да гласуваме изпращането на този отговор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад мой 

доклад по получено писмо от Софийска районна прокуратура. 

Самото писмо е в папката ми от предходното заседания, вх. № НС-

09-226, в което установихме, че имаше свързано запитване и от 

разследващия орган, което беше на доклад при друг колега 

докладчик, поради което отложихме, за да се прецизира и провери 

отговорът.  

В момента в моя папка с проектен номер 7328 има подготвен 

отговор до районен прокурор Й. с исканата от нея информация. 

Това, което съм събрала като информация, съм го записала вътре. 

Това касае проверката на писмените заявления за гласуване извън 

страната в изборите за народни представители на 11 юли 2022 г.  

Моля да се запознаете с текста и ако прецените, че има нужда 

нещо да се добави и прецизира, да го коментираме и да гласуваме 

изпращането на този отговор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, запознахте 

се с проекта на отговор. Имате ли предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, последният ми доклад е във 

връзка с подготвен проект за решение по съставяне и обявяване на 

поправка и отпечатване на избирателните списъци при 

провеждането на изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. Предлагам този проект да бъде изпратен до 

главния директор на Главна дирекция ГРАО в МРРБ за съгласуване, 

както е процедирано и при предходни подготовки на такива решения 

по други видове избори.  

Моля да гласуваме изпращането на проекта на решението за 

съгласуване към ГД ГРАО.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на колегата Стоянова да изпратим за съгласуване 

проекта на решение за избирателните списъци има ли изказвания и 

предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – 

няма.  

Колеги, продължаваме с колегата Георгиев. Заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам най-напред 

писмо с вх. № МИ-22-43 от 3 август 2023 г. по електронната поща от 

господин           Т.         Ч., с което писмо е поставен въпрос, 

запитване от гражданина: „Гражданин на Република България, имащ 

постоянен и настоящ адрес в определена община, желае да се 

кандидатира за кмет на едно от населените места (села) от тази 

община, но няма регистрация в това населено място. Въпросът ми е: 

може ли да се кандидатира за кмет?“. 

Моят отговор е „не“, но това е написано и във „Въпроси и 

отговори“. Затова – за сведение.  
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Докладвам подготвен проект на писмо с номер 7329 – 

отговор на писмо, постъпило във връзка със съответна преписка от 

ОД на МВР – Варна. В представения проект ще предложа 

изредените в края на писмото описани материали, които ще бъдат 

представени, ако Централната избирателна комисия реши да 

подкрепи този отговор, последният текст да бъде така: Приложено 

ви изпращаме материалите по съответните точки от цитираното 

писмо и описаните в проекта материали. Те са копия от 

Методически указания, препис от решение на Районна избирателна 

комисия и носител със записи да бъдат изпратени на съответния 

подател на искането от Областна дирекция на МВР – Варна, Трето 

районно управление.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Следващ докладчик – колегата Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам в моя 

вътрешна папка запитване от гражданин – госпожа         Х. По 

същество случаят: осъдена е с влязло в сила решение на съда за 

умишлено престъпление, пита дали може да бъде по същество член 

на ОИК и как да попълва съответната декларация при наличието на 

факта „освобождаване от наказателна отговорност за извършено 

умишлено престъпление“.  

Имам подготвен текст. По същество съгласно текста на чл. 

90, ал. 3 наличието на факта „освобождаване от наказателна 

отговорност за извършено умишлено престъпление“ е отрицателно 

условие за назначаване членовете на ОИК и този юридически факт 

не е обвързан с каквито и да било срокове, след изтичането на които 

да се погасят правопрекратяващите му последици, предвидени в 
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Изборния кодекс. Поради което отговаряме, че гражданката не 

отговаря на условията за назначаване на съставите на ОИК и не 

следва да попълва каквито и да било декларации.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Също в тази връзка един въпрос и за 

гражданите на Европейския съюз, – на какви условия трябва да 

отговарят гражданите – членки на Европейския съюз? Има 

подготвен текст, който е качен във вътрешната мрежа, както и 

общата папка за въпроси и отговори.  

По отношение на тези, които са качени, предназначени за 

социалните мрежи въпроси: къде се подават заявления за гласуване 

по настоящ адрес в местните избори; как да се регистрирам за 

гласуване по настоящ адрес за местните избори? Не знам къде точно 

са качени. Предлагам да ги одобрим, само че след „шест месеца“ да 

се добави и съответната дата – „28.04.2023 г.“, и да си върви текстът.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тези три 

материала, които са постове във връзка с разяснителната кампания, 

са извън всички папки в днешното заседание.  

Едното е: „Как да се регистрирам за гласуване по настоящ 

адрес на местните избори?“, което колегата Чаушев докладва и 

предложи да се посочи конкретната дата – 28 април 2023 г. на 

съответното място.  

Как се подава заявлението за гласуване по настоящ адрес?  

И третият пост е дали имат право да гласуват българските 

граждани с двойно гражданство.  

Колеги, по тези три поста има ли изказвания и предложения 

по текста? Няма.  



31 

Моля да ги одобрим с протоколно решение и да бъдат 

публикувани на интернет страницата на ЦИК в динамичния банер 

„Местни избори 2023 г.“ и във Фейсбук страницата на Централната 

избирателна комисия.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, моля в папка „Местни избори 2023 г.“ във „Въпроси 

и отговори“ да погледнете текста на въпроса, свързан с гласуването 

на граждани на друга държава – членка на Европейския съюз.  

Колеги, има ли предложения по текста?  

Моля да го одобрим с протоколно решение да се публикува в 

рубриката „Въпроси и отговори“ на интернет страницата на ЦИК в 

Раздел I – кой има право да гласува в местни избори, като въпрос 5.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, продължаваме с тази точка.  

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, на първо място, ще 

ви помоля за последващо одобрение на едно писмо до СГП, отдел 

„Следствен“. Писмо, изпратено във вторник, в папка с моите 

инициали с наименование „За последващо одобрение“.  

Писмо с приложени доказателства във връзка с постъпила 

призовка в Централната избирателна комисия. Искаше се 

предоставяне на заверено копие от избирателен списък на секция с 

посочен номер от първа и съответната страница, на която фигурира 

името на избирателя, за когото Централната избирателна комисия е 

получила резултати от извършена проверка в ГД ГРАО и същото 
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лице фигурира в списъка на гласувалите повече от един път. 

Сезирали сме прокуратурата за извършване на проверка за 

установяване на фактите и обстоятелствата.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-06-

245 от 3 август 2023 г. Докладвам го за запознаване. То е от 

секретаря на община Габрово и се отнася до изменение в Закона за 

административно-териториалното устройство на Република 

България в частта относно условията за създаване на кметство с 

оглед на предстоящите избори и подготовката и организацията на 

изборите за общински съветници и за кметове. Въпросът касае в кои 

кметства следва да бъдат произведени избори, в случай че същите са 

създадени при действието на ЗАТУРБ преди изменението от 2021  г., 

като е посочен и конкретен пример. Адресирано е до министър-

председателя, министъра на регионалното развитие и 

благоустройството и Централната избирателна комисия. Докладвам 

ви го за запознаване.  

Докладвам ви писмо от Министерството на финансите, вх. № 

ЦИК-04-54 от 2 август 2023 г. То е изпратено до всички 

първостепенни разпоредители с бюджет. В писмото на министъра на 

финансите се сочи срок 4 август за предоставяне в Министерството 

на финансите разпределение на разходите по отделни бюджетни 

програми от програмния формат на бюджета в съответствие със 

Закона за държавния бюджет за 2023 г. – разходи по области на 

политики, за което има и приложение. Посочени са указанията на 

Министерството на финансите, които следва да бъдат спазени.  
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В тази връзка има изготвена документация – отговор с 

попълнена справка в табличен вид, включително и проект на 

декларация с наименование „МФ-счетоводство“.  

Моля да погледнете и да одобрим изпращането на исканата 

информация от министъра на финансите.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо, вх. 

№ МИ-04-3 от 2 август 2023 г. Отново е от министъра на финансите, 

адресирано е до учреждения и организации, които имат отношение 

към предстоящите избори. Предложението е до 8 август да 

представим прогнозни разчети за разходите, които ще са 

необходими за подготовката на изборите за общински съветници и 

за кметове, като при изпращането да посочим включително 

Централната избирателна комисия да предостави прогнозен размер 

на разходите, необходими за възнаграждения на общинските и на 

секционните избирателни комисии. Независимо че решението се 

приема на по-късен етап, ние вече го приехме и в тази връзка в 

Министерството на финансите ще имат яснота.  

На този етап за запознаване и за обсъждане на работна група 

преди изготвянето на прогнозните разчети.  

Във вътрешната мрежа има проект на решение за условията и 

реда за изработка на изборните книжа и материали. Обсъдено е на 

работна група. Уточнихме се да изпратим и придружително писмо 

до главния секретар на Министерския съвет с приложен проект на 

решение. Това решение, съгласно чл. 6, ал. 3 от Изборния кодекс, 

следва да бъде съгласувано с Министерския съвет.  
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В проекта на решение предлагаме централизирано възлагане 

на изработването и доставката на параваните за гласуване с 

хартиени бюлетини, а в придружителното писмо предлагам да 

посочим, че ако направят предложение на друг орган да се възложи 

това, следва да бъдат дадени подробни описания на изискванията 

относно вида и размерите на параваните. Проектът на решение за 

условията и реда, проектът на писмо са във вътрешната мрежа.  

В самия проект на решение нямаме промяна във видовете 

изборни книжа и материали, както и промяна в изискванията за 

книжата и материалите, които са били одобрени от Централната 

избирателна комисия въз основа на предложения от 

администрацията на Министерския съвет.  

С оглед на това, че администрацията на Министерския съвет, 

съгласно чл. 18, ал. 3, по ал. 1 координира дейността на органите на 

изпълнителната власт във връзка с материално-техническото 

осигуряване на изборите, а администрацията на Министерския съвет 

и в исторически план винаги прави предложения по отношение на 

конкретните изисквания, които да бъдат утвърдени от Централната 

избирателна комисия като орган по управление на изборите.  

Имаме време за съгласуване на проекта, за уточняване. Ако е 

необходима среща, може да бъде заявена и такава за допълнително 

обсъждане.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути.  

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум.  

Продължаваме с доклади в точка 12: Доклади по 

административни преписки.  

Колеги, в тази точка ви докладвам с вх. № НС-08-92 от 

1 август 2023 г. сме получили съобщение от Софийския районен съд 

по административно наказателно дело № 3225 по описа за 2023 г., с 

което ни се изпраща Решение № 3269 от 10 юли 2023 г., с което е 

потвърдено наказателно постановление № 1-НС от 1 февруари 2023 

г., издадено от Централната избирателна комисия за налагане на 

административно наказание във връзка с нарушение на чл. 205, ал. 5 

от Изборния кодекс.  

Моля да се запознаете със съдържанието. Докладвам ви го за 

сведение.  

Колеги, следващият ми доклад – с вх. № ЦИК-00-233/4 от 

1 август 2023 г. ни е изискана информация от Главна инспекция по 

труда във връзка с извършвана проверка, като срокът за 

предоставянето на електронния им адрес е 3 август. Колеги, във 

вътрешната мрежа е подготвен отговорът.  

Предлагам ви да изпратим отговор съобразно подготвения 

текст.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

И последният ми доклад – в моя папка има подготвен проект 

на писмо с проектен номер 7335. Това писмо съм подготвила във 

връзка с поставен въпрос от Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел от следовател          А.            А. по преписка с техен 
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рег. № 6153 от 7 юли 2023 г. Ние сме изпратили две писма на 

нейното внимание, но така подготвеното писмо е в допълнение на 

нашите писма, с които предоставяме копие на протокол от 

гласуването в изборите за народни представители на 14 ноември 

2021 г. – протокол на секционна избирателна комисия в посочената 

избирателна секция, както и отговаряме на въпросите, поставени 

относно избирателя, който се сочи в тяхното искане.  

Колеги, обръщам внимание, че предвид обективната 

невъзможност за осигуряване на архивохранилища в Централната 

избирателна комисия и книжата, които не са предадени към 

настоящия момент на ЦИК и не можем да предоставим заверени 

копия на документи, можем да изпращаме копия, които да се 

разпечатват от техническите носители, с информацията за движение 

на документите в изборния ден, които се съхраняват в Централната 

избирателна комисия. Имаме такива за всички видове избори. По 

този начин до известна степен ще можем да отговорим на исканията, 

които постъпват от прокуратурата или Министерството на 

вътрешните работи.  

Предлагам ви, първо, да изпратим този отговор на следовател 

Ангелова. Моля да го погледнете.  

Колеги, имате ли предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Колеги, предлагам ви техническите носители с данни за 

движение на документи в съответните изборни дни, които 

постъпваха в ЦИК след отчитане на резултатите за гласуването в 

секциите извън страната, включително, както казах в началото, 

протоколи и списъци за гласуване за изборите, произведени през 

2021 г., 2022 г. и 2023 г., в които е имало гласуване извън страната, 
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да се направи копие на техническите носители, които да се 

съхраняват в звено „Регистри“ и при необходимост да се ползва 

информацията, която се съдържа в тях.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

 

Преминаваме към последната точка от дневния ред:  

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, постъпило е изпратено по пощата писмо с вх. № МИ-

27-83/01.08.2023 г. – писмо от ОИК – Никола Козлево. То е 

подписано от председателя и секретаря. С него се иска изплащане на 

възнаграждение за две заседания на ОИК. На първото са 

присъствали председател, двама заместник-председатели, секретар, 

шестима членове, а на второто – председател, двама заместник-

председатели, секретар и седем членове. На двете заседания е 

обсъждано предсрочното прекратяване на пълномощията на кмета 

на община Никола Козлево. Направих справка, погледнах на техния 

сайт, има и решенията, и протоколите, и поименното гласуване.  

Общата сума, която е възнаграждение за две заседания е 

1162 лв. и 42 ст. заедно с осигурителните вноски. Имаме счетоводна 

справка, имаме и контролен лист.  

Предлагам да одобрим изплащането на тази сума.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); 

против – няма.  

Господин Георгиев, заповядайте в тази точка.  
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам на вниманието на 

комисията писмо с вх. № МИ-27-82 от 28 юли 2023 г. – искане за 

изплащане на възнаграждения на членове на Общинска избирателна 

комисия – Казанлък, ведно с приетите протоколи от заседания, както 

и приети решения и справка за изпълнени дейности по съответните 

дадени дежурства. Подготвен е и контролен лист за извършване на 

предварителен контрол и предлагам Централната избирателна 

комисия да одобри изплащането на възнаграждения в размер общо 

618 лв. и 45 ст. по това искане на Общинска избирателна комисия – 

Казанлък.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания имате 

ли? Няма.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. Благодаря ви за решенията, 

които успяхме да приемем днес.  

Насрочвам следващото заседание за утре – 4 август, от 

10,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,50 ч.) 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

Стенограф:  

  Нина Иванова  


